



Embajada de España

سفارة اسبانيا

الرياض

Dear Sir/Madam,

Due to the COVID-19 pandemic and in order to protect the public health, several restrictions have been implemented in the borders of the EU countries, including Spain.

These measures currently in place are based on the Council Recommendation on the temporary restriction on non-essential travel into the EU and the possible lifting of such restriction, on June 30th and its later updates, as well as the Order issued by the Spanish Ministry of Interior number INT/913/2020, published in the Official Gazette on September 29, and its updates. According to the aforementioned rules, non-EU citizens coming from third countries will only be allowed to enter Spain if they are in possession either of a valid residence permit or a valid long term visa (residence/working/student/family reunification visa) and they fulfill the conditions required by the law.

**Holders of a short term Schengen visa type C will not be allowed to enter in Spain until further notice.**

السادة المراجعين،

بسبب جائحة فيروس كورونا المستجد و من أجل حماية الصحة العامة، هنالك عدة قيود تم تطبيقها في حدود دول الاتحاد الأوروبي و من ضمنها اسبانيا.

تستند هذه التدابير و القيود المفروضة حالياً بشكل مؤقت على توصية مجلس الاتحاد الأوروبي للسفر غير الضروري الى دول الاتحاد الأوروبي و الرفع المحتمل لهذه القيود في 30 يونيو 2020 و تحديثاته اللاحقة و أيضاً الأمر الصادر عن وزارة الداخلية الاسبانية رقم: INT/913/2020 و الذي نشر في الصحيفة الرسمية بتاريخ 29 سبتمبر و تحديثاته حتى اليوم.

لذا و وفقاً للقواعد التي ذكرت سابقاً لن يسمح بالدخول الى اسبانيا للمواطنين من خارج الاتحاد الأوروبي و القادمين من دول ثالثة **إلا إذا** كانوا يحملون اقامة صالحة أو تأشيرة دخول للإقامة لاستكمال إجراءاتها (للعمل/ للدراسة/ لم شمل عائلي) و استيفاء الشروط التي يقتضيها القانون.

الحاملون لتأشيرات شينغن قصيرة الأمد من نوع **C** لن يسمح لهم بدخول اسبانيا حتى اشعار آخر.

الاسم و رقم جواز السفر و التاريخ و التوقيع: